

DEVELOPMENT/ PRODUCTION

-



Image Credits:
skinnycouple photography,
Agentur Farbraum, Viola Ahrensfeld

Design, technical development, transfer to production and production lines as well as certification of novel material developments characterize my wealth of experience. The material development and enhancement presented here were all developed exclusively for KAHLA/Thüringen Porzellan GmbH, such as the refinement of the »touch!« surface (soft, textile, dishwasher-safe coating), various engobes or »Magic Grip« (silicone-based, structured, dishwasher-safe surface).

ENTWICKLUNG/ PRODUKTION

-



Image Credits:
skinnycouple photography,
Agentur Farbraum, Viola Ahrensfeld

Design, technische Ausentwicklung, Überführung in die Produktion und Produktionsstrecken sowie Zertifizierung neuartiger Material- und Oberflächenentwicklungen zeichnen meinen Erfahrungsschatz aus. Die hier dargestellten Materialaus- und Weiterentwicklungen entstanden alle für exklusiv für KAHLA/Thüringen Porzellan GmbH im Bereich Porzellan, wie z. B. die Weiterentwicklung der »touch!« Oberfläche (weiche, textile, spülmaschinenfeste Beschichtung), diverse Engoben oder »Magic Grip« (silikonbasierte, strukturierte, spülmaschinenfeste Oberfläche).